
Protokół  51/ 2004 
Z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki w dniu 30.03.2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
A/ czterech członków komisji. Nieobecny S. Maśliński. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniego posiedzenia.
3. Zatwierdzenie porządku obrad.
4. Zasady  podziału  środków  budżetowych  na  kluby  sportowe  i

stowarzyszenia.
5. Sprawy bieżące.

Przebieg posiedzenia:

Ad 1- 3

Po  stwierdzeniu  prawomocności  obrad  Komisja  jednogłośnie  przyjęła
protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad 4
Pan Marek Malinowski – Skarbnik Gminy poinformował,  że z każdym

klubem sportowym zawierane są umowy. Środki finansowe przyznawane są na
podstawie składanych preliminarzy przez kluby.
Planowany podział środków finansowych na działalność klubów sportowych:
1. „Błękitni” Motarzyno               - 14 tys.
2. „Skotawa” Budowo                  - 13 tys.
3. „Skotawia” Dębnica Kaszubska – 13 tys.
4. „Iskra” Gogolewo                     - 13 tys.
5. „Smoki” Podole Małe               - 8.622 zł
6. Uczniowski Klub Sportowy „Viktoria” – 3 tys.
7. Uczniowski Klub Sportowy „Olimp”    -  6 tys.
8. Pomorski Klub Karate               - 4 tys.
Przyznane środki winny być przeznaczone w szczególności na:

- opłaty związane z rejestracją klubów do rozgrywek,
- koszty przejazdów,
- zakup i konserwacja sprzętu sportowego,
- organizację meczów (zwrot kosztów sędziowskich, opieka medyczna),
- koszty związane z utrzymaniem obiektów sportowych.

 



Ad 5
Pan  Krzysztof  Olech  zapoznał  członków  Komisji  z  projektem

„Regulaminu  wynajmu sal  sportowych,  obiektów sportowych  i  pomieszczeń
szkolnych na terenie gminy Dębnica Kaszubska”

Pani  Jadwiga  Karaś  przedstawiła  skargę  Pani  U.  Brodzik  dotyczącą
zatrudnienia  w  charakterze  opiekunki  środowiskowej  oraz  pismo  od
mieszkańców ul. Zajęczej w Dębnicy Kaszubskiej dotyczącą remontu ulic.
Komisja popiera remonty wszystkich dróg w miarę posiadanych środków.

Ustalono  ponadto,  że  na  następnym posiedzeniu  komisja  rozpatrywać
będzie  sprawy związane z  dowozem sportowców .  Ustalono,  że  na nastepne
posiedzenie  należy zaprosić:  Panią  Iwonę Wójcik  – Sekretarza  Gminy, Pana
Marka Malinowskiego – Skarbnika Gminy i Panią Jadwigę Dołżycka – Główną
Księgowa BOS.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:                                                                       Przewodnicząca
                                                                            Komisji Kultury, Oświaty,
Ewa Kuklińska                                                                     Sportu i Turystyki

                                                                                                   Jadwiga Karaś

 


